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اقتصاد کیش -  فرماندار قشم گفت: توجه به ظرفیت های ویژه آبی-ساحلی این 
شهرستان و سرمایه گذاری در این بخش، رونق و پیشرفت پایدار ورزشی را تضمین 

می کند که باید این مهم پیگیری شود.
محمد محمدحســینی تختی در دیدار مدیر کل ورزش و جوانان هرمزگان افزود: 
رونق و پیشرفت در زمینه های مختلف ورزشی، با توجه به منابع و ظرفیت های در 

دسترس شتاب می گیرد.
وی ادامه داد: اطمینان سرمایه گذاران از همکاری دستگاه های اجرایی و ورود آنان 
برای تامین زیرســاخت ها فضا را برای نقش آفرینی شایسته قشم در ورزش های 

مناسب با شرایط شهرستان فراهم می سازد.
فرماندار شهرستان قشم با یادآوری دیدگاه دولت در توجه به جوانان تصریح کرد: 
فراهم کردن زمینه پرورش استعدادهای نوجوانان، جوانان و تضمین سلامتی اقشار 
مختلف جامعه و همچنین برقراری عدالت توسعه ای در زمینه های مختلف در گرو 

توجه به زیرساخت هاست.
وی افزود: معطل ماندن طرح های زیر ساختی ورزشی قابل توجیه نیست و تکمیل 
این طرح ها را باید با پیگیری، جلب مشارکت های غیر دولتی و برون سپاری برخی 

نقش ها پیگیری کرد.
شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک با ۱۵۰ هزار نفر جمعیت از 
تنگه هرمز به موازات ســواحل استان هرمزگان در آب های خلیج فارس گسترده 

شده است.

فرماندارقشم : 

توسعه ورزش های آبی-ساحلی 
در قشم پیگیری شود

رییس هیات عامل ایمیدرو در این مراسم اظهار داشت: 
تکمیل زنجیره فولاد و توسعه زنجیره های پایین دستی 

فقط با استفاده از نخبگان امکان پذیر  می شود.
وجیــه الله جعفری افزود: ارتقای بهره وری با میزان 
اســتفاده از  دانش و توســعه علمی ارتباط و نسبت 
مســتقیم دارد و بــه همین دلیل حرکت به ســمت 

تخصصی کردن تولید یک ضرورت است.
وی از فولاد هرمزگان به دلیل پیشــتازی در  توجه به 
توسعه علمی تقدیر و اظهار امیدواری کرد برگزاری 
این کنفرانس منشــا تحــولات تاثیرگذار در صنعت 

فولاد کشور گردد.
بــه گزارش ایرنا در بخــش مقاله برتر نوآوری برتر، 
ســید امیر مهدویــان، امیر گرجــی و مجتبی همدم 

برگزیده شدند.
در بخــش پژوهشــگران برتر نیزحامد جمشــید 
نیا، شــاهین زارع، محمد شــریف شــریفیان، سیما 
سلیمی، امیرحسین فخرایی، یاسر شهریاری، مهدی 
ابراهیمی، علی کشاورزی، عباسعلی براهیمی، ایوب 
گودرزی، محسن خجســته نژاد، محمد باقر گلابی 

مورد تجلیل قرار گرفتند.
این کنفرانس ۲روزه ۱۷ و ۱۸اسفند به میزبانی فولاد 
هرمزگان برگزار شد و برگزیدگان، تندیس کنفرانس 

را از رئیس هیات عامل ســازمان توسعه و نوسازی 
معــادن و صنایع معدنی ایــران ) ایمیدرو( دریافت 

کردند.
 در دومین کنفرانس بین المللی  فولاد و ریخته گری 
مــداوم، چهره های علمــی و صنعتی صنعت فولاد،  
مباحــث تخصصی این حــوزه را در قالب کارگاه و 

مقاله مورد بررسی قرار دادند.

پژوهشگرانی از دانشــگاه کوییزلند، دانشگاه لئوبن 
اتریــش و دانشــگاه علــوم و فنون نــروژ در کنار 
چهره های علمی از داشــگاه های صنعتی شــریف، 
دانشــگاه شیراز، دانشگاه صنعتی اصفهان و دانشگاه 
هرمزگان  و متخصصان کارخانه های فولاد سراســر 
ایــران در دومین کنفرانس بین المللی فولاد و ریخته 

گری هرمزگان به ارائه مطلب پرداختند.

برگزاری دومین کنفرانس فولاد و ریخته گری 
و معرفی برگزیدگان در بندرعباس 

        اقتصاد کیش - دومین کنفرانس فولاد و ریخته گری مداوم با معرفی پژوهشگران و مقالات برتر و با حضور رییس هیات عامل سازمان 
توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران ) ایمیدرو( در بندرعباس پایان یافت.

مخالفت شهردار بندرعباس با اجرای طرح فعلی بی آر تی
اقتصاد کیش-      شهردار بندرعباس گفت: با طرح فعلی 
بی آر تی در شرایط کنونی و جانمایی آن در بلوار اصلی 
)بلوار امام خمینی ره( مخالفم و تا زمانی که من شهردار 

هستم اجازه اجرای آن را نمی دهم.
مهدی نوبانی در یک نشســت خبری افزود: شاید کار 
طراحان و مشــاور از نظر فنی مشکلی نداشته باشد اما 
برای اجرای این طرح، به شرایط آب و هوایی بندرعباس 
توجه نشــده است و این طرح موجب آزار و نارضایتی 
مردم خواهد شــد اما اجرای آن در سایر مسیرها قابل 

بررسی است.
وی طرح ۳۰میلیــارد ریالی آبنمای موزیکال در پارک 
دباغیان را یکی دیگر از طرح های کارشناســی نشــده 
دوران مدیریت قبلی شــهرداری دانست و اضافه کرد: 
راه اندازی مجدد آبنمــای موزیکال ۴۵میلیارد ریال و 
نگهــداری آن ماهانه ۶۰۰میلیــون ریال هزینه دارد که 
غیرقابل توجیه اســت و به همیــن دلیل به عنوان یک 
آبنمای معمولی )غیرموزیکال( دوباره مورد اســتفاده 

قرار خواهد گرفت.
شــهردار بندرعباس در تکمیل مباحث این بخش، از 
تشکیل چندین پرونده حقوقی برای برخی قراردادها و 
اقدامات انجام شده در دوران مدیریت قبلی شهرداری 

خبر داد.
نوبانی همچنین در تشــریح عملکرد پنج ماهه خود از 
زمان تصدی شــهرداری اظهار داشت:  ستاد استقبال از 
بهار  حدود ۲۰روز قبل  تشــکیل شــد تا شرایط برای 

میزبانی مناسب از مهمانان نوروزی فراهم شود.
وی تامین ۹۵ درصدی روشنایی پارک های ساحلی، ۸۰ 
درصدی پارک های محله ای، نورپردازی پل ها و میادین 
شهر و رنگ آمیزی جدول ها را بخشی از کارهای انجام 

شده اعلام کرد.
نوبانی کاشــت گل های فصلــی در بلوارهای اصلی، 

کاشت دو  هزار و ۲۰۰اصله نهال بومی و درختان ثمرده 
در ســطح شهر، حذف درخت کونوکارپوس از نقاطی 
که آســیب رسان است و روکش و لکه گیری آسفالت 
خیابان ها و تکمیل و بهره برداری از روگذر میدان قدس 

را بخش دیگری از کارهای انجام شده اعلام کرد.
شهردار بندرعباس ساخت پل های شهرک پیامبر اعظم 
)ص( و مهرگان و شهربازی جدید بندرعباس که محل 
آن در بلوار خلیج فارس و مجاور پارک جنگلی قطعی 

شده است را از برنامه های بعدی شهرداری دانست.
نوبانی در پاسخ به پرسشی درباره رها کردن طرح های 
اجرا شده در کوهستان پارک پنجه علی بندرعباس که 
بیش از ۸۰درصد پیشرفت دارند اظهار داشت: پیمانکار 
بابت کارهای انجام شــده مطالبات زیادی از شهرداری 

دارد و حاضر به ادامه همکاری نیست.
وی مجموع بدهی های شهرداری بندرعباس  را بیش از 
۱۵هزار میلیارد ریال اعلام کرد که دو هزار و ۲۰۰میلیارد 
ریال آن دیون حق بیمه پرداخت نشده سال های گذشته 

به تامین اجتماعی است.
شهردار بندرعباس دلیل ناتمام ماندن بازارچه و نمایشگاه 
صنایع دستی در محل بازار ماهی فروشی قدیم و بوستان 
مجاور آن را مخالفت ســتاد اجرایی با ادامه کار و طرح 

مساله مالکیت بر آنها دانست.
نوبانی تصریح کرد: بوستان و بازارچه و نمایشگاه دائمی 
صنایع دستی دو نیاز مهم شهر بندرعباس است که انتظار 

می رود با همدلی و تعامل بیشتر به سرانجام برسند.
شــهردار بندرعباس پیش از طرح مســائل شهری از 
برگزاری جشنواره فیلم ۱۰۵ثانیه ای به مناسبت یکصد و 
پنجمین سالگرد تشکیل شهرداری بندرعباس خبر داد.

وی گفت: رســیدن ۱۰۵اثر به جشنواره ای با همین نام 
از اتفاقــات جالب بود که در نهایت ۵۰اثر برای داوری 

نهایی انتخاب شدند.
نوبانــی اضافه کرد:این جشــنواره با همکاری انجمن 
ســینماگران برگزار و ۱۸ اسفند پس از نمایش آثار راه 
یافته به جشنواره ، برگزیدگان معرفی و تقدیر می شوند.

اقتصاد کیش-      دبیر انجمن راهنمایان گردشگری هرمزگان گفت: اعضای این 
انجمن آماده راهنمایی گردشگران نوروزی به مکان های دیدنی طبیعیُ تاریخی و 

فرهنگی این استان هستند.
خاطره معنایی اظهار داشــت: راهنمایان در جاها و اماکن تاریخی و گردشــگری 
هرمزگان به خصوص بندرعباس مانند معبد هندوها، موزه مردم شناسی و پایگاه هایی 

که جمعیت بیشتری به آنها مراجعه می کند مستقر می شوند.
وی ادامه داد: حضور راهنمایان را به ویژه در ورودی های شهر بندرعباس،  مسیرهای 
ورودی به هرمزگان مانند فرودگاه بندرعباسُ راه آهن بندرعباس و بندر شهید حقانی 
که محل عبور گردشگران به جزایر است استقرار خواهند یافت و به صورت شیفتی 

به مردم خدمت دهی می کنند.
وی اضافه کرد: تلاش داشــتیم راهنمایان را در هتل ها هم مســتقر کنیم تا کسانی 
که در این واحدهای اقامتی اقامت خواهند یافت بتوانند با راهنمایی آن ها از نقاط 
گردشگری این استان اطلاع یافته و از تورهایی که برگزار می شود استفاده کنند اما 

استقبال مناسبی از این پیشنهاد نشد.
دبیر انجمن راهنمایان گردشگری هرمزگان گفت: بسیاری از افرادی که وارد این 
اســتان می شوند تنها با جزایر کیش، قشم و هرمز و لارک آشنایی دارد و نسبت به 
سایر جاذبه های گردشگری هرمزگان ناشناخته است و به راحتی هم قابل دسترس 

نیست و باید فردی خبره آن ها را راهنمایی کند تا مشکل و خطری حادث نشود.
مُعَنایی افزود: راهنمایان گردشگری در شهرستان ها هم استقرار خواهند داشت که 
در هر شهر و شهرستان راهنماها و بلدهای محلی اهل همانجا مستقر می شوند و 
بر فعالیت این افراد از ســوی سازمان های و نهادهای متولی مانند اداره کل میراث 

فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی نظارت می شود.
وی یــادآور شــد: البته نگرانی هایی هم وجود دارد که عمــده آن ها به دلیل ندادن 
اطلاعات به مردم اســت و راهنمایان با همکاری مســوولان تلاش دارند از ایجاد 

آنها جلوگیری کنند.
وی متذکر شد: اکنون فصل حضور مسافران و گردشگران به هرمزگان پس از ۲ سال 
شرایط کرونایی است و بسیاری از راهنمایان به تورهایی که وارد هرمزگان می شوند 

و یا از همین استان هستند خدمت دهی می کنند.

دبیر انجمن راهنمایان گردشگری هرمزگان:

راهنمایان هرمزگان آماده حضور 
گردشگران نوروزی هستند

اقتصاد کیش-     معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان گفت: تمام 
دستگاه های اجرایی مرتبط با حمل و نقل و ترافیک و خدماتی باید در قالب برنامه 
ریزی دقیق و منظم و با اعمال شــیوه های مدیریتی صحیح و اصولی، موج عظیم 

ترافیک ایام نوروزبه این استان را هدایت و کنترل کنند.
رضا مدرس در نشست شورای هماهنگی ترافیک استان برای اجرای طرح ترافیک 
و حمل و نقل ایام تعطیلات نوروزی سال ۱۴۰۱ افزود: به دلیل بهبود نسبی شرایط 
کرونایی، نوروز امسال طیف گسترده ای از مسافران و گردشگران از غالب مناطق 
کشور به هرمزگان سفر خواهند کرد که باید تمامی دستگاه های اجرایی ضمن آمادگی 
کامل برای مدیریت شرایط خاص پیش روی، از تمامی ظرفیت های موجود برای 
ارائه خدمات بهتر به مسافران نوروزی استفاده و تمام تلاش خود را در راستای کاهش 
تلفات و تصادف ها بکار گیرند. وی از تمامی فرمانداران شهرهای ساحلی هرمزگان 
نیز خواست، در شرایط جوی نامساعد احتمالی هرگونه ساختار غیرمجاز رفت و 

آمدها را مدیریت کنند و بدون اغماض با متخلفان برخورد کنند.
مدرس همچنین با تاکید بر نظارت کامل بر ناوگان حمل و نقل عمومی و استفاده 
حداکثری از این ظرفیت، اظهارداشت: از تمامی ظرفیت ها برای جابجایی مسافر در 
ایام طرح نوروزی سال جدید استفاده شود و ساماندهی شترهای سرگردان، افزایش 
خطوط ایســت و بازرســی منبع آب در محور بندرعباس به بندرخمیر و ایست و 
بازرســی شهید میرزایی در محور بندرعباس به سیرجان به منظور کاهش ترافیک 

و روانسازی رفت و آمدها در محورها توسط نیروی انتظامی با جدیت دنبال شود
 نظارت پی درپی بر مجتمع های خدمات رفاهی بین راهی توسط اداره راهداری 
و حمل ونقل جاده ای هرمزگان، نصب تابلو و علائم هشدار دهنده در جاده ها و 
معابر درون شهری، نظم بخشی صف های خودرو در بندر پل و آماده باش تمامی 
دستگاه های اجرایی حوزه حمل و نقل ریلی، دریایی، جاده ای، هوایی، امدادی و 
خدمات رسان، عوامل پلیس و افزایش تیم های گشتی دستگاه های مرتبط با شورای 

هماهنگی ترافیک استان از دیگر مسائل مورد تاکید مدرس بود.
مدرس با اشاره به شرایط خاص استان هرمزگان و دارا بودن جاذبه های سیاحتی، 
تجاری، تفریحی و وجود جزایر قشم، کیش و هرمز و همچنین آب و هوای مطلوب 
در این فصل از سال، اظهار کرد: همه ساله شاهد سفرهای زیادی از اقصی نقاط کشور 
به این اســتان هستیم که با توجه به افزایش حجم ترافیک در معابر شهری و برون 
شهری، تمامی دستگاه های اجرائی مرتبط با حمل و نقل و ترافیک و دستگاه های 
خدماتی باید در قالب برنامه ریزی دقیق و منظم و با اعمال شیوه های مدیریتی صحیح 

و اصولی، موج عظیم ترافیکی در ایام نوروز را هدایت و کنترل کنند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان :

دستگاه های اجرایی هرمزگان موج 
عظیم ترافیک ایام نوروز را کنترل کنند

   اقتصاد کیش-    نشان لیاقت نهمین جشنواره فجر مدیریت )تجلیل از مدیران 
برگزیــده ملی( در دومین کنفرانس فولاد و ریخته گری مداوم به مدیرعامل فولاد 

هرمزگان رسید.
نشان جشنواره فجر مدیریت ایران که در دومی روزاین کنفرانس توسط معاونت 
آموزش، پژوهش و فناوری وزارت صنعت ، معدن و تجارت  و دانشگاه صنایع و 
معادن ایران و با همکاری موسسه مطالعات خلیج¬ برگزار گردیدعصر چهارشنبه 

به عطاالله معروفخانی مدیرعامل فولاد هرمزگان اهدا شد.
این جشنواره  با رویکرد تبیین نظام مدیریتی شایسته سالار در قرن جدید برگزار 

می شود.
از مهمترین اهداف این جشنواره رونمایی و معرفی اولین جایزه ملی مدیریت ایران به 
عنوان محرکی  برای فعالان اقتصادی کشور است که تلاش کنند با ارائه راهکارها و 
پیشنهادهای عملیاتی و راهبردی به مسوولان و فعالان اقتصادی و صنعتی در ترسیم 

نقشه راه توسعه پایدار ملی اقدام کنند.
 دومین کنفرانس بین المللی ۲روزه فولاد و ریخته گری مداوم روز سه شنبه به میزبانی 
فولاد هرمزگان در بندرعباس آغاز شدو درآن چهره های علمی و صنعتی صنعت 
فولاد،  مباحث تخصصی این حوزه را در قالب کارگاه و مقاله مورد بررسی قرار دادند.

پژوهشگرانی از دانشگاه کوییزلند، دانشگاه لئوبن اتریش و دانشگاه علوم و فنون 
نروژ در کنار چهره های علمی از داشــگاه های صنعتی شــریف، دانشگاه شیراز، 
دانشــگاه صنعتی اصفهان و دانشگاه هرمزگان  و متخصصان کارخانه های فولاد 
سراسر ایران در دومین کنفرانس بین المللی فولاد و ریخته گری هرمزگان به ارائه 
مطلب می پردازند. اولین همایش ملی ریخته گری مداوم فولاد ۲۶آذر ۹۸به میزبانی 
فولاد هرمزگان آغاز شد و تا ۲۷آذر ادامه داشت،در این همایش فعالان صنعت فولاد 
کشور و پژوهشگران دانشگاه ها و مراکز علمی کشور شرکت کردندو۵۳ مقاله در 
این همایش ارائه شده که  ۴۵ مقاله از صنعت و ۸ مقاله از دانشگاه ها به این همایش 
راه یافت. ریخته گری مداوم به عنوان یک فرایند میانی مهمترین عملیات تولید فولاد 
است که در همایش یاد شده، مباحث  بومی سازی و توسعه فناوری، بهبود کیفیت 
محصول، فرایند تولید و شبیه سازی و  فناوری اطلاعات در ریخته گری مداوم در 

کارگروه های تخصصی مورد بررسی قرار گرفت.
صنعت فولاد از مهمترین موتورهای محرکه اقتصاد اســت و استان هرمزگان در 
سالهای اخیر با وجود شرایط سخت تحریم با حمایت های ویژه دولت تدبیر و امید 

به یکی از قطب های مهم این صنعت در کشور تبدیل شده است.
این صنعت مهم و ارزآور با توجه به نقش آن در اشتغالزایی و توسعه و خودکفایی 
بخش های مختلف صنعتی کشور مورد توجه ویژه برنامه ریزان نظام می باشد و 
امروز در سایه این توجه ها شاهد فعالیت چندین کارخانه مهم فولاد از جمله فولاد 
هرمزگان، صبا فولاد خلیج فارس، فولاد کاوه جنوب کیش و فولاد جنوب با ظرفیت 

هشت میلیون تن در منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس در استان هرمزگان هستیم.
حرکت و پویایی واحدهای صنعتی بزرگ فولاد در هرمزگان نشان می دهد که دولت 
اجازه نداده چرخ این واحدها در شــرایط سخت اقتصادی و تحریم های ظالمانه 

آمریکا از حرکت بازبماند و رونق تولید بر آنها حاکم است.
فعالیت گسترده و روبه رشد کارخانه های فولاد در استان هرمزگان حکایت از آن 
دارد که در سالهای اخیر به ویژه در سال جهش تولید مسوولان و دست اندرکاران 
این صنعت در تلاش هر چه بیشتر برای بهره برداری از فضای تحریمی موجود برای 
توسعه این صنعت و کمک به خودکفایی هر چه بیشتر کشور در این بخش هستند

نشان لیاقت مدیریت ایران
 به مدیرعامل فولاد هرمزگان رسید

معاون میراث فرهنگی هرمزگان:

۱۲۰میلیارد ریال اعتبار برای مرمت 
قلعه مغویه بندرلنگه نیاز است

اقتصاد کیش -  معاون میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان گفت: 
۱۲۰میلیارد ریال اعتبار برای مرمت فوری و درازمدت قلعه تاریخی مغویه بندرلنگه 

این استان نیاز است.
عباس نوروزی افزود:کمترین اعتبار مورد نیاز برای مرمت اضطراری و نجات این 
بنا شــرایط بسیار نامناســب دارد ۲۰ میلیارد ریال به صورت فوری و درکل ۱۰۰ 
میلیارد ریال بایدهزینه شود  تا درآینده حسرت از دست رفتن آن را نخوریم،البته 
پی گیری های خود را برای تامین اعتبار مورد نیاز برای مرمت این قلعه ادامه می دهیم 

که امیدواریم نتیجه ای داشته باشد.
وی ، در خصوص حفاظت و مرمت قلعه مغویه در شهرستان بندرلنگه تصریح کرد: 
این بنا در بارندگی های گذشته و اخیر آسیب فراوانی دیده است و به دلیل رسیدگی 
نشدن به آن و اختصاص نیافتن اعتبار برای مرمت دچار  وضعیت بسیار نامناسبی 

شده است.
معاون میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان اظهارداشت: هیچ اعتبار 
استانی در ۲ سال گذشته برای حفاظت و مرمت بناهای تاریخی که بایستی آنها را برای 
نشان دادن تاریخ و هویت تاریخی، هویت معماری و فرهنگی منطقه و هرمزگان 

حفظ کرد اختصاص نیافته و تلاش ها تا کنون بی نتیجه مانده است.
نوروزی یاد آور شد: جنس بناهای تاریخی با طرح های عمرانی متفاوت بوده و شاید 
چنانچه در تامین اعتبار طرح های عمرانی تاخیری رخ دهد مساله ای ایجاد نکند 
اما حتی اگر لحظه ای در حفاظت و مرمت آنها تعلل شود خسارت جبران ناپذیری 
درپی دارد، بنابراین این آثار را بایستی در راستای حفظ نشانه های تاریخی و هویتی 
مردم در اولویت قرار دارد ولی جای تاسف دارد که شرایط قلعه مغویه به گونه ی 

بیان شده است.
قلعه مغویه یکی از بزرگ ترین قلعه های خشتی استان است که در دوره قاجاریه از 
اهمیت تجاری خاصی برخوردار بوده است و بنا به گفته منابع محلی این قلعه محل 

حاکم منطقه بوده و فیلم کشتی آنجلیکا در آن فیلمبرداری شده است.
کشــتی آنجلیکا )اکران بین المللی : The Angelica( نام فیلمی اســت ایرانی به 
نویسندگی و کارگردانی محمد بزرگ نیا و آهنگسازی بابک بیات که در سال ۱۳۶۷ 
ساخته شده و بازیگرانی همچون عزت الله انتظامی، داریوش ارجمند و مهدی فتحی 

در آن ایفای نقش کرده اند.
قلعه مغویه به شــماره ۲۲۳۰ در ســال ۱۳۷۷ در فهرســت آثار ملی کشور به ثبت 
رسیده است، روستای بندر مغویه از توابع شهرستان بندرلنگه بوده و در فاصله ۲۳۳ 

کیلومتری غرب بندرعباس واقع شده است

مدیرمنطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی :

واردات کالای اساسی تا پایان بهمن امسال 
در بندرشهید رجایی ۹۲ درصد افزایش یافت

اقتصاد کیش-      مدیرمنطقه ویژه اقتصادی بندر شهید 
رجایی گفت: در ۱۱ ماهه سال جاری سه میلیون و ۳۸۴ 
هزار و ۲۱۴ تن انواع کالای اساســی وارد بندر شــهید 
رجایی شده که این میزان کالا در مقایسه با مدت مشابه 

سال گذشته ۹۲ درصد افزایش داشته است.
¬علی رضا محمدی کرجی ران¬ در تشــریح عملکرد 
کالای اساســی )غیرکانتینری( از ابتدای سال جاری تا 
پایان بهمن ماه اظهارداشت: از ابتدای سال جاری تا پایان 
بهمن ماه امسال سه میلیون و ۳۸۴ هزار و ۲۱۴ تن انواع 
کالای اساســی تخلیه شده که به ترتیب گندم و روغن 

بیش ترین میزان را به خود اختصاص داده است.
وی عمــده کالاهای وارداتی طــی این مدت را گندم، 
روغن نباتی، شکر، کود، ذرت، جو، برنج و کنجاله سویا 

اعــلام کرد و ادامه داد: از ابتدای ســال تا بهمن ماه در 
مجموع ۶۶ فروند شناورحامل کالاهای اساسی در بندر 

شهید رجایی پهلودهی شده است. 
به گفته مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان، طی دوره 
زمانی۱۱ ماهه امســال گندم بــه عنوان یک محصول 
استراتژیک به میزان یک میلیون و ۴۶۲ هزارو و ۴۰ تن 
با ۶۱ درصد افزایش بیشــترین کالای وارداتی در بندر 

شهید رجایی بوده است.
محمــدی کرجی ران گفت: طی ایــن بازه زمانی، ۶۵۱ 
هــزارو ۲۱۵ تن روغن خوراکی به وســیله ۲۱ فروند 

کشتی در بندر شهید رجایی پهلودهی شده است.
وی عنوان کرد: واردات ۳۹۷ هزار تن شــکر طی هفت 
فروند کشتی، ۲۸۲هزارو ۲۱۹ تن کود، ۲۷۴هزارو ۳۹۷ 

تن ذرت و ۱۳۳ هزارو ۶۶۹ تن از دیگر کالاهای اساسی 
بوده که در این بازه زمانی در بندر شهید رجایی تخلیه و 
به دو طریق ریلی و جاده ای به استان های مقصد حمل 

شده است.
به گفته مدیرمنطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی، در 
حال حاضر ۳ فروند کشتی در مجموع حامل ۲۰۴ هزار 
و ۳۸۰ تن کالای اساســی شــامل ۲ کشتی ذرت و یک 
کشتی جو در لنگرگاه بندرعباس در حال انجام فرایند 

اسنادی خود هستند.
شــایان ذکر است، در حال حاضر، شش پورت اسکله 
در بندر شــهید رجایی برای تخلیه و بارگیری کالاهای 
اساســی همچون نهاده های دامی و کشاورزی، غلات، 
غله خشک، روغن نباتی و... اختصاص داده شده است.


